
1 
 

Protokół Nr III/2024 

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa 

w dniu 27 czerwca 2024 r. 

  w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie 

 

Godzina rozpoczęcia: 12 00 

Godzina zakończenia: 14 10 

 

Ad.1. Sesję Rady Miejskiej Mieroszowa otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Mieroszowa – Pani Justyna Rogulska. 

Przewodnicząca przywitała zaproszonych gości: 

- Burmistrza Mieroszowa – Pana Andrzeja Lipińskiego, 

- Skarbnik Gminy – Panią Joannę Błażuk, 

- Sekretarz Gminy – Panią Ewę Kisztelińską, 

- Dyrektorów jednostek, 

- Kierowników poszczególnych referatów, 

- Radnych Rady Miejskiej Mieroszowa. 

 

Ad.2. Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska na podstawie 

zalogowanych urządzeń stwierdziła, że na sesji obecnych jest 13 Radnych, czyli ustawowa 

większość do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Lista obecności 

stanowi załącznik nr 1a do niniejszego protokołu. 

 

Lista obecności zaproszonych gości 

stanowi załącznik nr 1b do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 3. Przewodnicząca odczytała porządek obrad. 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Sprawdzenie obecności. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania Radnych. 

5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 

6. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Mieroszów za 2023 r. 

a) omówienie Raportu o stanie Gminy; 
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b) debata nad Raportem o stanie Gminy; 

c) głosowanie nad udzieleniem Burmistrzowi Mieroszowa wotum zaufania. 

7. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Mieroszów za 2023r.: 

a) omówienie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Mieroszów za 2023 r.; 

b) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

we Wrocławiu w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Mieroszowa 

sprawozdaniu rocznym z wykonania Budżetu Gminy Mieroszów za 2023 r.; 

c) protokół Komisji Rewizyjnej w zakresie kontroli wykonania budżetu Gminy 

Mieroszów za 2023 r.; 

d) opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy Mieroszów  

za 2023r.; 

e) opinia Komisji Ogólnej do sprawozdania; 

f) debata w sprawie wykonania budżetu Gminy Mieroszów za 2023 r.; 

g) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Mieroszów za 2023 r. 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Mieroszowa absolutorium za 2023 r.: 

a) odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzieleniu absolutorium wraz z opinią 

Regionalne Izby Obrachunkowej do tego wniosku; 

b) debata w sprawie absolutorium dla Burmistrza Mieroszowa; 

c) głosowanie nad udzieleniem Burmistrzowi Mieroszowa absolutorium za 2023 r. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przyjęcia „Planu 

Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Wałbrzyskiego Obszaru Funkcjonalnego” 

(SUMP). 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie uchylenia uchwały w sprawie 

zapewnienia warunków do osiedlenia się na terenie gminy Mieroszów określonej 

imiennie rodzinie repatriantów. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  

w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony umów dzierżawy. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian w budżecie na 2024 r. 
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13. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały  

Nr LXXVI/439/2023 z dnia 28 grudnia 2023 roku w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Ogólnej na II półrocze 2024 roku. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2024 roku. 

16. Sprawozdanie z realizacji Rocznego programu współpracy Gminy Mieroszów z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego  w 2023 roku. 

17. Wolne wnioski, informacja, apele, w tym mieszkańcy. 

18. Zakończenie obrad. 

 

Nikt nie wniósł uwag do porządku obrad. 

 

Ad. 4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

radnych omówił Burmistrz Mieroszowa Pan Andrzej Lipiński. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem odnośnie pkt. 2 w zakresie Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Przestrzennej na podstawie czego wytypowano tych właścicieli, 

którzy mieli dostać te zawiadomienie, czy chodziło o te wcześniejsze deklaracje w systemie. 

Czy Ci, którzy dostali zawiadomienie mogą być pewni, że oni konkretnie w swoich lokalach 

nie spełniają tego wymogu. Czyli wszyscy, którzy dostali muszą się liczyć z tym, że muszą 

wymienić kocioł. 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński odpowiedział, że tak. Jako samorządowcy 

przygotowujemy petycję do Pana Marszałka w Sejmiku Województwa Dolnośląskiego w 

sprawie prolongaty tego terminu, ale o szczegółach Państwa poinformuje. 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z prośbą o szczegółowe informacje o spotkaniu 

„Wymiana wysokoemisyjnych źródeł ciepła” w Świdnicy, czy to jest nowe rozdanie czy to co 

się już kończy. 
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Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że to jest podsumowanie zakończenia tego zadania w 

którym uczestniczyliśmy jako Gmina Mieroszów, a partnerem wiodącym była Gmina 

Świdnica. 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem odnośnie spotkania z Wicemarszałkiem 

Województwa Dolnośląskiego, czy to w sprawie zmian, które dotyczą pieców. 

Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że nie, spotkanie dotyczyło budowy oczyszczalni 

ścieków w Kowalowej dla Sokołowska. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca przeszła do omawiania 

kolejnego punktu. 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad. 5. Sprawozdanie z uchwał Rady Miejskiej omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan 

Andrzej Lipiński. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego punktu. 

Sprawozdanie z uchwał Rady Miejskiej 

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Ad. 6. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Mieroszów za 2023 roku omówił Burmistrz 

Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński oraz Sekretarz Gminy – Pani Ewa Kisztelińska. 

 

Ad. 6b) debata nad Raportem o stanie Gminy: 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie: 

Przewodnicząca poinformowała, że do dnia 26 czerwca nikt z mieszkańców nie zgłosił udziału 

w debacie nad raportem o stanie gminy Mieroszów za 2023 r.  

Ad. 6c) głosowanie nad udzieleniem Burmistrzowi Mieroszowa wotum zaufania 
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Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Uchwała Nr III/14/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 czerwca w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Mieroszowa wotum zaufania została podjęta 13 głosami „za” jednogłośnie. 

Raport o stanie Gminy Mieroszów za 2023 rok 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Zestawienie z głosowania  

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr III/14/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 czerwca 2024 r.  

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Mieroszowa wotum zaufania 

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

Mieroszów za 2023r. omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński oraz 

Skarbnik Gminy – Pani Joanna Błażuk. 

b) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wrocławiu w sprawie opinii o przedłożonym przez 

Burmistrza Mieroszowa sprawozdaniu rocznym z wykonania Budżetu Gminy 

Mieroszów za 2023 r.; 

Przewodnicząca Rady odczytała Uchwałę RIO w sprawie opinii o przedłożonym przez 

Burmistrza Mieroszowa sprawozdaniu rocznym z wykonania budżetu Gminy Mieroszów za 

2023 r. 

Uchwała Nr XIII/57/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

we Wrocławiu z dnia 17 kwietnia 2024 r. w sprawie opinii o przedłożonym  

przez Burmistrza Mieroszowa sprawozdaniu rocznym  

z wykonania budżetu Gminy Mieroszów za 2023 rok  

stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
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c) protokół Komisji Rewizyjnej w zakresie kontroli wykonania budżetu Gminy 

Mieroszów za 2023 r.; 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Kazimierz Radwański odczytał protokół  

z kontroli. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny – Pan Andrzej Morawski powiedział, że w części której było określenie mojego zdania 

odrębnego w protokole kontroli, chodziło o podsumowanie ustaleń których dokonała komisja, 

mianowicie o bardzo wyraźne dysproporcje w wydatkowaniu inwestycyjnym środków 

pomiędzy grupą tych które idą dla mieszkańców obszarów miejskich a wiejskich. To moje 

zdanie idzie w takim kierunku, że należy w przyszłości doprowadzić do skorelowania  

i zgodności wydatków inwestycyjnych co do strategii wieloletniego rozwoju gminy  

i konieczności zrównoważenia rozwoju na wszystkich obszarach gminy zarówno wiejskich jak 

i miejskich. Zwracam uwagę na konieczność realizacji przedsięwzięć, które zbudują, rozbudują 

lub zmodernizują elementy zbiorczej infrastruktury strategicznej tj. infrastrukturę wodną, 

kanalizacyjną oraz elementy instalacji grzewczych, zarówno w obiektach zbiorczych jak 

również w domostwach indywidualnych. Komisja pomijając te stwierdzone przez nią 

niezgodności redakcyjne czy arytmetyczne zgodziła się jednomyślnie zaakceptować 

sprawozdanie jako to które odpowiada zarówno regułom prawa budżetowego jak i zasadom 

celowości i gospodarności. 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że składa podziękowania na ręce Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej za ten rzetelny protokół, nie jest to łatwe, jesteście Państwo co do 

większości składu nowymi radnymi, więc to wspaniałe, że protokół nie wygląda jak to czasem 

bywało na zasadzie kopiuj wklej, że udało się wyłapać pewne niezgodności i cieszy fakt, że  

nie wpływa to na ogólną ocenę. Szczególne podziękowania Panu Andrzejowi Morawskiemu za 

to, że zwrócił uwagę na tą dysproporcję w tempie rozwoju obszarów wiejskich i miejskich, bo 

my jako mieszkańcy wsi czujemy się mocno z tyłu jeżeli chodzi o poziom rozwoju naszych 

obszarów, a byłoby miło gdybyśmy mieli równe szanse w porównaniu z pozostałymi 

mieszkańcami naszej gminy, także bardzo dziękuję za obiektywny ogląd sprawy, bo z faktami 

raczej się nie dyskutuje. Chciałabym się odnieść do tego, że jest to zdanie odrębne, trochę mnie 

to zadziwiło, ale mam nadzieję, że to nie jest zdanie odrębne pozostałej części Komisji 
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Rewizyjnej co do przedstawionych faktów czyli tej rażącej dysproporcji, a jedynie tylko 

interpretacji i wniosków z tego wypływających. 

Protokół Komisji Rewizyjnej z czynności kontrolnych przeprowadzonych  

w zakresie kontroli wykonania budżetu Gminy Mieroszów za 2023 rok,  

analiza sprawozdania Burmistrza Mieroszowa w zakresie realizacji budżetu Gminy, 

zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii  

o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2023 rok i przyjęcie  

opinii Komisji Rewizyjnej dot. wykonania budżetu Gminy za 2023 rok 

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

d) opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy Mieroszów  

za 2023r.; 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Kazimierz Radwański odczytał opinię Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej Mieroszowa o wykonaniu budżetu Gminy Mieroszów za 2023 rok. 

Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Mieroszowa 

o wykonaniu budżetu Gminy Mieroszów za 2023r. 

stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

e) opinia Komisji Ogólnej do sprawozdania; 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt był 

omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

f) debata w sprawie wykonania budżetu Gminy Mieroszów za 2023 r.; 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusję w tym punkcie: 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że dziękuję za odpowiedzi jakie do mnie spłynęły, 

byłam bardzo zaskoczona ilością i z góry przepraszam wszystkich Państwa którzy włożyliście 

mnóstwo pracy w to, żeby na moje pytania odpowiedzieć, bo przyszło tego aż 58 stron, ale 

materiał jest bezcenny i między innymi z wnioskami z tego materiału chciałabym się z wami w 

tym podsumowaniu swoim podzielić. Ciężko się ocenia budżet jak nie widać tła i warunków 

brzegowych w jakich ten budżet był realizowany. Ze strony GUS rok 2022 r. zamykaliśmy 

inflacją 14,4 % a w 2023 inflacja wynosiła 11,4 %, to jest dość ważne, bo my w naszej 

gospodarce już dawno jesteśmy w pędzie dużych wzrostów cen, a one mają wpływ na ocenę. 
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Generalnie jest to bardzo dobre wykonanie budżetu przy bardzo dużym wydatku na inwestycje, 

wydatku majątkowym. W roku 2023 aż 34% sumy budżetowej to były wydatki majątkowe, co 

jest wynikiem lepszym niż w roku 2022, kiedy tylko 27% sumy budżetowej wydaliśmy na 

inwestycje.  Wydatki ogółem na inwestycji były rok do roku wyższe o ponad 3 mln zł i z tego 

należy się cieszyć. Niedosytu pozostawia niewielka podwyżka kwoty pozyskanej ze środków 

zewnętrznych, ale przy pozyskaniu na poziomie 8 mln możemy czuć wielkie zadowolenie. 

Mnie osobiście nie podobają się niektóre kierunki inwestycji szczególnie tych większych, co 

za tym idzie stale rosnący poziom długu publicznego. Zamykamy ten rok długiem na poziomie 

ponad 11 mln, dzisiaj już jesteśmy prawie na poziomie 18 mln. I to jest temat, który musi nam 

dać do myślenia do przyszłości. Chciałabym zwrócić uwagę, że ten budżet zrealizowaliśmy 

przy okazji mocnego sięgania do kieszeni podatników. Jako rada podnieśliśmy podatki od 

nieruchomości na rok 2023 bardzo znacząco w obszarze mieszkalnictwa prawie o 25%, co było 

nieadekwatnie wysokie w stosunku do inflacji 2022 r. Poza tym, że my jako rada dokonujemy 

podwyżek w takim obszarze jak podatek od nieruchomości, Pan Burmistrz w swoich 

zarządzeniach zmienia kwoty czynszów stawek podstawowych zarówno za mieszkalnictwo jak 

i inne obszaru i tu zauważyłam znaczące podwyżki. Grunty pod garażami wynajem rośnie rok 

do roku o 70%, pod budynkami mieszkalnymi o 85%, pod ogródki działkowe o 47%, czynsz 

za grunkty rolne dzierżawione w niektórych przypadkach rośnie ponad 2-krotnie. 

Koncentrowałam się w analizie na klasie IV, V, VI bo z takimi klasami gruntów mamy w naszej 

gminie do czynienia. O ile protestowałam przeciwko wzrostom podatków od nieruchomości 

rzędu 25%, to te wzrosty które zobaczyłam w Pana zarządzeniach robią wrażenie i nie 

pochwalam tego i należałoby bardziej iść naprzeciw oczekiwaniom mieszkańców. Wydaje nam 

się, że nasza gmina jest jednym z głównych pracodawców, gmina, jednostki około gminne, 

mam wrażenie, że w tym sektorze jest dużo ludzi zatrudnionych, bo dużych firm w naszej 

gminie nie ma. O ile dużo było mówione o wynagrodzeniach nauczycieli o których mówimy 

rok rocznie na specjalnie poświęconej temu debacie, więc mamy świadomość tego na jakim 

one są poziomie, moim zdaniem mocno niezadowalającym. O tyle absolutnie szokuje mnie 

informacja o podwyżkach w pozostałych jednostkach. Przeliczyłam to łopatologicznie, jeżeli 

piszecie Państwo np. na przykładzie OPS, że podwyżka w roku 2023 średniego wynagrodzenia 

wynosiła 15,39 % i to robiło około 500 zł to wyliczyłam, że wcześniejsze średnie 

wynagrodzenie było na poziomie 3300 zł. To ja myślę, że więcej pieniędzy często otrzymują 

ci ludzie, którzy przychodzą do OPS po różnego rodzaju zapomogi. Zresztą nie tyczy to tylko 

OSP, dotyczy to również ZGKiM, Urzędu Miejskiego, wynagrodzenia wzrosły niecałe 11%, 

czyli poniżej poziomu inflacji. Sytuacja gospodarcza zabrała z waszych portfeli więcej niż 
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przysposobienie na podstawie tych podwyżek i myślę, że jest to temat, który musi wrócić. 

Często analizowałam przez wszystkie lata poziom kosztów administracyjnych, bo oceniam je 

jaki wysokie, ale wyjątkowo w roku 2023 przy okazji analizy tych kosztów administracyjnych 

i wzrostu rok do roku o 13%, ja ten wzrost kosztów okroiłam o wydatki inwestycyjne, także to 

nie jest porównanie takie suma wydatków administracyjnych jednego roku do sumy wydatków 

administracyjnych drugiego roku, ale to jest po korekcie o wydatki inwestycyjne, bo one 

świadczą o naszym rozwoju i nie powinny być brane pod uwagę. Wzrost na poziomie 13% jest 

częściowo zbudowany kosztem pracowników i to jest ten obszar gdzie trzeba pomóc naszym 

ludziom, ponieważ sięgamy do kieszeni głębiej, dużo głębiej niż jesteśmy w stanie naszym 

pracownikom, urzędnikom, osobom administracyjnym, nauczycielom to zrekompensować. Jest 

to obszar, który bardzo mnie martwi i uważam, że należy go przepracować. Na koniec słowo  

o wyzwaniach o ile te inwestycje kwotowo wyglądają bardzo dobrze o tyle uważam, że nie 

rozwiązują głównych problemów, a za te główne problemy identyfikuje 3 główne obszary: 

obszar transformacji energetycznej widzimy co się dzieje, widzimy, że stajemy przed 

koniecznością wymiany kopciuchów, jeszcze w kwietniu nie było wiadomo jak się będzie 

odbywała wymiana kopciuchów w mieszkaniach komunalnych. Kolejny obszar w którym 

gdzieś coś się dzieje, ale to nie są rozwiązania globalne szczególnie w obszarze wsi. Obszar 

aglomeracji mieroszowskiej uzyskał odpowiedni poziom skanalizowania 98% wymagany UE, 

to obszary wiejskie to jest wielki problem. ZGKiM niestety ma kolejny rok ze stratą, więc 

skumulowana strata nierozliczona wraz z 2023 r. na poziomie prawie 700 tys, raczej dobrze nie 

wróży jeżeli chodzi o możliwości pozyskania kredytu na realizacje inwestycji w Sokołowsku z 

oczyszczalnią ścieków więc tutaj może być ten obszar kolejnego zagrożenia. Kolejny obszar to 

obszar wody i tutaj też niewiele udało się zrobić, nowe źródła, uszczelnienie, jest poprawa, ale 

jeszcze większy jest obszar do poprawy, to są obszaru, które w ramach inwestycji nie były 

realizowane. Trudno jest mieć pretensje do Pana Burmistrza, bo tak naprawdę o kierunkach 

inwestycji decyduje rada i to do nas należy odpowiedzialność za to, żeby w budżecie 

inwestować, realizować te zadania, które nas do przyszłości będą czekać. Już niebawem 

będziemy rozmawiali o inwestycjach do budżetu przyszłego roku, więc to jest dla nas wielkie 

wyzwanie. Panie Burmistrzu mogę pogratulować takiego budżetu, jak wiadomo nie ze 

wszystkim się zgadzamy, ale cieszy to, że nasza gmina rozwija się szybko, gdyby jeszcze 

rozwiązać problemy z którymi przyjdzie nam się zmierzyć, to możemy mieć satysfakcje. 

Główna Księgowa Ośrodka Pomocy Społecznej – Pani Anna Chmielnicka powiedziała, że 

dobrze, że został poruszony temat wynagrodzenia pracowników, bo w imieniu pracowników 



10 
 

ośrodka miałam mieć dzisiaj wystąpienie. Zacznę od tego, że minimalne wynagrodzenie od 

lipca tego roku będzie wynosić 4300 zł brutto. Jest to płaca jaką musi dostać osoba, która po 

raz pierwszy zacznie pracować. Wysokość wynagrodzeń pracowników kształtuje się obecnie 

na takich wysokościach: pracownik 1 płaca zasadnicza 4300 zł po 19 latach pracy; pracownik 

2 płaca zasadnicza 4300 zł po 18 latach pracy; pracownik 3 płaca zasadnicza 4300 zł po 19 

latach pracy; pracownik 4 płaca zasadnicza 4300 zł po 18 latach pracy; pracownik 5 płaca 

zasadnicza 4300 zł po 27 latach pracy; pracownik 6 płaca zasadnicza 4300 zł po 37 latach pracy; 

pracownik 7 płaca zasadnicza 4300 zł po 5 latach pracy; pracownik 8 płaca zasadnicza 4250 zł 

po 16 latach pracy; pracownik 9 płaca zasadnicza 4700 zł po 30 latach pracy. Przedstawię 

pewne sytuacje jakie miały miejsce. Początkiem roku ośrodek napisał wniosek o zmniejszenie 

udziału wkładu własnego z 40 na 20% na zadania , które realizuje OPS w rozdziale 85230 

Pomoc w zakresie dożywania. Uzyskaliśmy zgodę od Wojewody dzięki czemu pojawiły się 

oszczędności w wysokości około 60 tys. zł. 14 marca br. złożyłam wniosek o zmianę w 

budżecie na kwotę 60 tys. zł z przeznaczeniem na zwiększenie planu na wynagrodzenia 

pracowników OSP. 20 marca br. odbyło się spotkanie u Pana Burmistrza w sprawie podwyżek 

dla pracowników ośrodka. Na spotkaniu usłyszeliśmy, że musimy jeszcze napisać dodatkowo 

pismo o podwyżki. Pismo o podwyżki zostało złożone 25 marca.  W kwietniu otrzymałam 

uchwałę Rady Miejskiej z dnia 28 marca w sprawie zmian w budżecie z której to dowiedziałam 

się, że środki, które miały być przeznaczone na nasze wynagrodzenia w wysokości prawie 50 

tys. zł zostały jak czytamy w uzasadnieniu przeznaczone m.in. na wykonanie niezbędnych prac 

modernizacyjnych przy Akademii Misiowej oraz boisku piłkarskim, nikt nas o tym fakcie nie 

poinformował. Następnie 11 kwietnia Pan Burmistrz wydaje zarządzenie nr 54/2024 w sprawie 

przeprowadzenia kontroli doraźnej w OPS, celem kontroli była weryfikacja wynagrodzeń 

pracowników OPS za 2023 r. Czy to są dobre praktyki współpracy niech każdy sobie sam 

odpowie na to pytanie. Jeżeli jest tylko możliwość po to, aby ta pensja nie była na poziomie 

minimalnego wynagrodzenia podejmujemy się realizacji dodatkowych zadań, za które 

pracownicy dostają dodatki specjalne za zwiększony zakres obowiązków, które w większości 

finansowane są z budżetu państwa nie gminy. Mówimy o dodatkach w wysokości około 300 zł 

netto miesięcznie dla pracownika za zadanie jakie realizuje, przyznawane są tylko na czas 

określony. 23 maja ponownie zostało złożone pismo w którym m.in. zwróciliśmy się z prośbą 

o konieczność zróżnicowania płac zasadniczych pracownikom zgodnie z zajmowanym 

stanowiskiem i posiadanymi kwalifikacjami. W 2023 roku otrzymaliśmy podwyżki, które 

spowodowane były zmianą od 1 lipca rozporządzenia w sprawie wynagradzania pracowników 

samorządowych, gdyż pracownicy ośrodka nie osiągali nawet minimalnego poziomu 
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wynagrodzenia zasadniczego określonego w tym rozporządzeniu. Dla przykładu w czerwcu 

2023 r. praca minimalna wynosiła 3490 zł brutto, a nasz pracownik po studiach wyższych i po 

ponad 20 latach pracy zarabiał 3 500 zł brutto pensji zasadniczej. Po zmianie rozporządzenia 

od lipca w jego kategorii zaszeregowania musiał mieć podwyżkę pensji do wysokości 4200 zł. 

Więc tylko dlatego w zeszłym roku nasze płace wzrosły o około 15%. W odpowiedzi słyszymy, 

że dostaniemy z budżetu państwa dodatek w wysokości 1000 zł o którym teraz jest głośno 

bardzo. Ze świeżo opublikowanego programu nie wynika wprost kto ma ten dodatek otrzymać, 

czy wszyscy pracownicy, czy tylko pracownicy socjalni i asystent rodziny. Zgodnie z ustawą 

dodatek ten „nie stanowi podstawy naliczania świadczeń, odszkodowań i innych wypłat 

wynikających z odrębnych przepisów w tym dodatkowego wynagrodzenia rocznego i nagród 

rocznych”. Prosimy o zapewnienie godnej płacy zasadniczej od której liczone będą wszystkie 

inne świadczenia. Na podstawie protokołu pokontrolnego pisma z dnia 5 czerwca jakie 

otrzymaliśmy z Urzędu Miejskiego, średnia pensja pracowników w 2023 r. wyliczona została 

na poziomie 5650 zł brutto łącznie z dodatkiem stażowym, który zapewniony jest odrębną 

ustawą. Dla przykładu przeciętne miesięczne wynagrodzenie w gospodarce narodowej w IV 

kwartale 2024 r. wyniosło ponad 7 500 zł. My nie chcemy nagród raz czy dwa razy do roku, 

nie chcemy dodatków specjalnych przyznawanych tyko na czas określony za zwiększony 

zakres obowiązków, chcemy mieć zapewnioną pensję zasadniczą adekwatną do zajmowanego 

stanowiska i wykonywanej pracy. Rok 2023 mamy już za sobą, teraz jesteśmy w roku 2024, 

gdzie minimalna pensja wynosi 4300 zł, musimy zacząć nadążać za zmieniającymi się realiami 

życia i nie analizować jakie wynagrodzenia były w 2023 r. tylko jakie są obecnie, a jakie są to 

ja Państwu przedstawiłam na samym początku. Jeśli chce się mieć dobrych pracowników to 

trzeba ich nagradzać odpowiednio do zajmowanego stanowiska być może wówczas nie będzie 

takiej rotacji pracowników w urzędzie i pozostałych jednostkach jaka ma miejsce w ostatnich 

latach. Nie może być tak, że jednych płaca wynosi poziom maksymalnych widełek płacowych 

a pozostali zarabiają najniższą krajową. Gmina to nie tylko kadra zarządzająca. Pozostali 

pracownicy również pracują na dobro gminy i jej mieszkańców. Chciałam Państwu przedstawić 

drugą stronę medalu nie tylko to co widać na Facebooku. Mam nadzieję, że w tej kwestii 

dojdziemy do porozumienia.  

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej – Pani Bogusława Nawrat powiedziała, że Pani 

księgowa przedstawiła nam stanowisko pracowników, którzy są zatrudnieni w Ośrodku 

Pomocy Społecznej, chciałam powiedzieć, że w każdym roku jeżeli chodzi o wynagrodzenia 

pracownicy otrzymują podwyżki. Może nie są one takiego rzędu, który by satysfakcjonował 
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wszystkich pracowników nie mniej jednak ze względu na to, iż wiem jaka jest trudna praca 

OPS ogółem praca socjalna, praca na rzecz drugiego człowieka, więc też staram się jak mogę, 

żeby tą pracę pracowników wszystkich docenić i nie tylko docenić samym podziękowaniem, 

ale również wynagrodzeniem, także dodatkami, które są do wynagrodzenia. Chcę podkreślić 

to, że wszystkich pracowników doceniam, każdego z osobna, wszystkich razem, bo to 

pracownicy OPS stanowią jakby cały fundament tej pracy. Nie było by kierownika jednostki 

gdyby nie pracownicy, niemniej jednak chciałabym też prosić o  rozpatrzenie tej naszej prośby 

i chcę podkreślić, że pracownicy są doceniani tyle ile jest możliwości i mogę ze swojej strony 

zapewnić pracownikom tyle zapewniam, dlatego staram się o dodatkowe programy, to jest też 

dodatkowa praca, ale dodatkowe programy składa się na całe wynagrodzenia. 

g) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Mieroszów za 2023 r. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Uchwała Nr III/15/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 czerwca 2024 r. w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

Mieroszów za rok 2023 została przyjęta 13 głosami „za” jednogłośnie. 

Zestawienie z głosowania  

stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr III/15/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 czerwca 2024 r.  

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Gminy Mieroszów za rok 2023  

stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Ad. 8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Mieroszowa absolutorium za 2023 r.: 

a) odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzieleniu absolutorium wraz z 

opinią Regionalne Izby Obrachunkowej do tego wniosku; 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Kazimierz Radwański odczytał wniosek o 

udzieleniu absolutorium Burmistrzowi Mieroszowa wraz z opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej do tego wniosku. 
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Wniosek Komisji Rewizyjnej o udzieleniu  

Burmistrzowi Mieroszowa absolutorium za 2023 rok  

stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XIII/72/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

we Wrocławiu z dnia 5 czerwca 2024 r. w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej 

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Mieroszowa z a 2023 r.  

stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

b) debata w sprawie absolutorium dla Burmistrza Mieroszowa; 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

c) głosowanie nad udzieleniem Burmistrzowi Mieroszowa absolutorium za 2023 r. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Uchwała Nr III/16/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 czerwca 2024 r. w sprawie 

udzielenia absolutorium za rok 2023 dla Burmistrza Mieroszowa została przyjęta 13 głosami 

„za” jednogłośnie. 

Zestawienie z głosowania  

stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr III/16/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 czerwca 2024 r.  

w sprawie udzielenia absolutorium za rok 2023 dla Burmistrza Mieroszowa  

stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński podziękował za wotum zaufania, za 

absolutorium jak również za przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2023. 

Chciałbym podziękować wszystkim współpracownikom, pracownikom Urzędu Miejskiego,  

bo to też jest ich sukces, ja z nimi współpracuję na co dzień i zdaję sobie sprawę jak dużo zadań 

jest do zrealizowania. Dziękuję wszystkim dyrektorom jednostek organizacyjnych i Panu 

Prezesowi, bo też zdaję sobie sprawę, że bez waszej pracy codziennej na rzecz naszej 

społeczności lokalnej nie było by takich sukcesów. Czasami różnimy się w niektórych 

sprawach tak jak to mówi Pani Maja Sadowy, w niektórych dziedzinach, w zakresie pewnych 

prac inwestycji, ale niemniej jednak chciałem powiedzieć, że to jest sukces nas wszystkich, 
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idziemy w dobrym kierunku i mam nadzieję, że będziemy dalej to realizować. Jeszcze raz 

bardzo Państwu dziękuję. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że w imieniu swoim oraz wszystkich Radnych składam 

Panu Burmistrzowi serdeczne podziękowania za dotychczasową pracę oraz oczekujemy więcej, 

lepiej i żeby było fantastycznie w naszej gminie. 

Przewodnicząca ogłosiła 5 min przerwy. 

Ad. 9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przyjęcia „Planu 

Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Wałbrzyskiego Obszaru Funkcjonalnego” 

(SUMP) omówiła Sekretarz Gminy – Pani Ewa Kisztelińska. 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał dyskusji w tym punkcie. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr III/17/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 czerwca 2024 r.  

w sprawie przyjęcia „Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Wałbrzyskiego Obszaru 

Funkcjonalnego” (SUMP)  została podjęta 13 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr III/17/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie przyjęcia „Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej  

dla Wałbrzyskiego Obszaru Funkcjonalnego” (SUMP) 

stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie uchylenia uchwały w 

sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia się na terenie gminy Mieroszów określonej 

imiennie rodzinie repatriantów omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński. 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał dyskusji w tym punkcie. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr III/18/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 czerwca 2024 r.  

w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia się na terenie 

gminy Mieroszów określonej imiennie rodzinie repatriantów została podjęta 13 głosami „za”, 

0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr III/18/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zapewnienia warunków  

do osiedlenia się na terenie gminy Mieroszów  

określonej imiennie rodzinie repatriantów 

stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony umów dzierżawy omówił 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński. 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał dyskusji w tym punkcie. 
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W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr III/19/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 czerwca 2024 r.  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony 

umów dzierżawy została podjęta 13 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr III/19/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym  

na czas nieoznaczony umów dzierżawy 

stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian w budżecie na 2024 

r. omówiła Skarbnik Gminy – Pani Joanna Błażuk. 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem jakiego rodzaju pracy dotyczą 

wynagrodzenia osobowe na kwotę 23 000 zł 

Skarbnik Gminy – Pani Joanna Błażuk odpowiedziała, że ponieważ do dnia dzisiejszego nie 

została wyłoniona osoba która zajmowałaby się zakresem pozyskiwania czy rozliczania 

projektów unijnych, jak i umowa, która kończy się z audytorem zewnętrznym a musi być 

zgodnie z ustawą o finansach publicznych zapewniona w budżetach gdzie budżet przekracza 

40 mln zł, to są głównie te wydatki na które będzie składała się ta kwota, to jest uzupełnienie 

do środków, które mamy zabezpieczone w budżecie. 
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Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, czyli to jest praca związana z pozyskiwaniem i 

rozliczaniem środków unijnych. 

Skarbnik Gminy – Pani Joanna Błażuk odpowiedziała, że dokładnie tak plus umowa z 

audytorem wewnętrznym. 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że to trochę się różni z informacją, którą jeszcze 

niedawno dostałam od Pani Sekretarz, że przygotowywaniem i pozyskiwaniem środków 

zajmujecie się Państwo w ramach sił własnych wyłącznie, ale rozumiem, że to może w 

przeszłości tak było, a teraz już może niekoniecznie. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca odczytała projekt 

uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr III/20/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 czerwca 2024 r.  

w sprawie zmian w budżecie na 2024 rok została podjęta 13 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 

0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr III/20/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zmian w budżecie na 2024 r. 

stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 13. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały  

Nr LXXVI/439/2023 z dnia 28 grudnia 2023 roku w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów omówiła Skarbnik Gminy – Pani Joanna Błażuk. 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał dyskusji w tym punkcie. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 
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Uchwała Nr III/21/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 czerwca 2024 r.  

w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVI/439/2023 z dnia 28 grudnia 2023 roku w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów została podjęta 13 głosami 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr III/21/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVI/439/2023 z dnia 28 grudnia 2023 roku  

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów 

stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 14. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia planu 

pracy Komisji Ogólnej na II półrocze 2024 roku omówiła Przewodnicząca Komisji 

Ogólnej – Pani Marta Studnicka. 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał dyskusji w tym punkcie. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr III/22/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 czerwca 2024 r.  

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Ogólnej na II półrocze 2024 roku została podjęta 

13 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr III/22/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Ogólnej na II półrocze 2024 roku 

stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 15. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia planu 

pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2024 roku omówił Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej – Pan Kazimierz Radwański. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem czy w związku z brakiem pracy Komisji 

Rewizyjnej w miesiącu lipcu będziemy mieli oszczędności w budżecie. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Kazimierz Radwański odpowiedział, że 

Komisja Rewizyjna przeprowadzi dodatkową kontrolę w miesiącu lipcu, nie planowaną. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca odczytała projekt 

uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr III/23/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 czerwca 2024 r.  

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2024 roku została 

podjęta 13 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr III/23/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej  

na II półrocze 2024 roku 

stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 16. Sprawozdanie z realizacji Rocznego programu współpracy Gminy Mieroszów z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego  w 2023 roku omówiła Sekretarz Gminy – Pani Ewa Kisztelińska. 

 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusję w tym punkcie. 
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W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że to właśnie tym zakresem będzie się zajmowała 

Komisja Rewizyjna już niebawem. W pierwszych dwóch wersach jest napisane, że Pan 

Burmistrz w terminie do 31 maja zobowiązany jest przedłożyć Radzie to sprawozdanie, a my 

je dostaliśmy dopiero przed tą sesją, z czego wzięło się to opóźnienie. 

Sekretarz Gminy – Pani Ewa Kisztelińska odpowiedziała, że ze względu na wybory i braki 

kadrowe. 

W związku z powyższym Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego punktu 

Sprawozdanie z realizacji Rocznego programu współpracy Gminy Mieroszów  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami  

prowadzącymi działalność pożytku publicznego  w 2023 

stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 17. Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Przewodnicząca poinformowała, że w okresie międzysesyjnym 29 maja w trakcie Spartakiady 

wręczałam wraz  z Panem Burmistrzem i Zastępcom stypendia sportowe. W dniach 31 maja – 

2 czerwca brałam udział w obchodach Dni Mieroszowa. 3 czerwca uczestniczyłam  

w obchodach Dnia Dziecka w Świetlicy Środowiskowej „Muchomorki”. 7 czerwca 

uczestniczyłam w obchodach Dnia Samorządowca. 14 czerwca brałam udział w Pikniku 

Rodzinnym zorganizowanym przez rodziców Klubu Dziecięcego „Akademia Misiowa” oraz w 

Przeglądzie Twórczości Dziecięcej, składam podziękowanie dla wszystkich Dyrektorów 

placówek oświatowych za przygotowanie takiego pięknego pokazu. 20 czerwca brałam udział 

w zakończeniu sezonu i obchodu 5 rocznicy działalności Akademii Piłkarskiej. 20 czerwca 

brałam udział w meczu poświęconym pamięci Pawła Marchlewskiego oraz obchodach Noc 

Kupały organizowanej przez sołectwo Golińsk, gdzie składam podziękowania Sołtysowi oraz 

społeczeństwu sołectwa Golińsk za organizację. 26 czerwca uczestniczyłam w recitalu zespołu 

Irysy, jeżeli nie byliście żałujcie było pięknie. 
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Ponadto Przewodnicząca poinformowała, że do Biura Rady wpłynęły 4 interpelacje oraz protest 

przeciwko formie wyboru Sołtysa w Unisławiu Śląskim, który zostanie przekazany do Komisji 

Rewizyjnej celem rozpatrzenia. 

Radna – Pani Maja Sadowy podziękowała za doprowadzenie wjazdu za szkołą w Kowalowej, 

na drogi rolne alternatywne dotychczasowego dojazdu. Wjazd został zrobiony bardzo rzetelnie 

za który bardzo dziękuję. Składam również podziękowania ode mnie i mieszkańców  

ul. Malinowej, bardzo dobry kawał roboty jeżeli chodzi o utrzymanie poboczy i porządku na 

ul. Malinowej.  

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca przeszła do omawiania 

kolejnego punktu. 

Ad. 18. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca zamknęła III sesję Rady Miejskiej 

Mieroszowa. 

Protokołowała: 

Anna Maślankiewicz 


